
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 
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w dniu 4 lutego 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Adama Niedzielskiego 

Drożyzna, którą rząd nam zafundował, dotyczy wszystkich szpitali. Wszystkie szpitale, nawet po obniżce, 

którą wprowadzono przy okazji ustawy specjalnej dotyczącej gazu, i tak znacząco więcej zapłacą za energię 

cieplną czy energię elektryczną. Na przykładzie szpitala wojewódzkiego, jednego szpitala w Koszalinie, mo-

gę powiedzieć, że do tej pory szpital płacił za energię elektryczną w granicach 1 miliona 500 tysięcy zł. Po 

tych zmianach, które funduje rząd PiS, będzie płacił ok. 4 milionów zł rocznie tylko za energię elektryczną. 

Za energię cieplną, za gaz, jak się szacuje, zapłaci nawet do 10 milionów zł. 

Chcę zapytać, w jaki sposób Narodowy Fundusz Zdrowia, minister zdrowia mają zamiar zrefundować 

szpitalom te podwyższone koszty, bo szpitale nie są w stanie udźwignąć tak znacząco wysokich kwot zwięk-

szających koszty funkcjonowania tychże instytucji. 
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